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Dobrý den, mÅ¯j synovec se dostal do velkých problémÅ¯. Je pÅ™edluÅ¾ený a  jedinou moÅ¾ností, která ho prý mÅ¯Å¾e zachránit, je
oddluÅ¾ení. Prý po dobu  pÄ›ti let bude splácet v&scaron;e co vydÄ›lá, uhradí Ä•ást dluhÅ¯ a zbytek mu  odpustí a uÅ¾ to nikdy
nebude muset splácet. I mÄ› se to zdá jako rozumné  Å™e&scaron;ení. 

 

 

 

 

      Jediný problém prý je, Å¾e synovec nemá aktuálnÄ› dostatek penÄ›z,  nebo pÅ™íjmÅ¯, aby mu mohli oddluÅ¾ení schválit.
Jedinou moÅ¾ností prý je,  Å¾e mu budu na základÄ› smlouvy o darování darovat jen fiktivnÄ› Ä•ástku pÄ›t  tisíc korun mÄ›síÄ•nÄ› po
dobu pÄ›ti let. Tu Ä•ástku po mnÄ› chtít vÅ¯bec  nebude, takÅ¾e nebudu muset nic platit. Je to prý jen formální smlouva k  tomu,
aby mu oddluÅ¾ení schválili a on mÄ›l jakoby dostateÄ•ný pÅ™íjem.       Mám  tro&scaron;ku obavy i kdyÅ¾ synovcovi vÄ›Å™ím, ale pÅ™ece
jen uÅ¾ jsem stará bába,  tak nÄ›kterým vÄ›cem nerozumím. MÅ¯Å¾u tedy  uzavÅ™ít smlouvu o darování Ä•ástky svému
pÅ™íbuznému za úÄ•elem schválení  oddluÅ¾ení?  Co myslíte, je to tak dobré? TETA 

 

 

 O D P O V Äš ÄŽ : 

 

             Odpovím jasnÄ› a hned. Není. Jedná se o velké riziko. Tzv. darování  pravidelných Ä•ástek je v podstatÄ› obcházení
zákona. Pokud totiÅ¾  pÅ™edluÅ¾ený Å¾adatel o schválení oddluÅ¾ení nemá dostateÄ•nÄ› velký pÅ™íjem na  splacení minimální Ä•ástky
svých závazkÅ¯ po dobu pÄ›ti let, hledá jiné  zpÅ¯soby jak chybÄ›jící pÅ™íjem nahradit.       MoÅ¾ností, která je pomÄ›rnÄ› hojnÄ› 
vyuÅ¾ívána je pak dohoda na daru s dal&scaron;ím Ä•lovÄ›kem. Tento Ä•lovÄ›k se pak  smluvnÄ› zaváÅ¾e darovat dluÅ¾níkovi po
dobu pÅ™edmÄ›tných pÄ›ti let Ä•ástku  tÅ™eba i nÄ›kolik tisíc korun mÄ›síÄ•nÄ›. Závazek je pÅ™itom nejen soudnÄ›  vymahatelný, ale je
také pÅ™ímo uplatnitelný v rámci insolvence.       TakÅ¾e - nechci Vás vyvádÄ›t z iluzí, ale rozhodnÄ› obezÅ™etná  buÄ•te. BuÄ• Vám
synovec neÅ™íká v&scaron;echny dÅ¯leÅ¾ité informace, a nebo o nich  vÅ¯bec neví. PÅ™ednÄ› není pravda, Å¾e se jedná jen o
formální smlouvu a  závazek, který po Vás nikdo nebude chtít a kde Vám nehrozí Å¾ádné riziko.  Ano, moÅ¾ná po Vás
nebude chtít nic sám Vá&scaron; synovec, ale rozhodnÄ› po Vás  bude Ä•ástku chtít insolvenÄ•ní správce.       VÄ›c totiÅ¾
funguje tak, Å¾e pokud  má synovec nedostateÄ•ný pÅ™íjem jak Å™íká, tak tento pÅ™íjme mu strhne  insolvenÄ•ní správce pÅ™ímo ze
mzdy. A protoÅ¾e se bude jednat o  nedostateÄ•nou Ä•ástku, tak nebude chtít správce doplatek po nÄ›m, ale  obrátí se pÅ™ímo
na Vás a vyzve Vás, abyste Ä•ástku daru hradila pÅ™ímo  na úÄ•et insolvenÄ•ního správce...       Vy tak budete povinna hradit
velkou Ä•ást  dluhu po dobu pÄ›ti let za synovce. To, Å¾e po Vás bude správce chtít  Ä•ástky hradit a Vy toho budete
povinna, si mÅ¯Å¾ete být zcela jistá. Jak uÅ¾ jsem napsal, v podstatÄ› se v tomto pÅ™ípadÄ› jedná o obcházení zákona, kdy na
celou  vÄ›c mÅ¯Å¾ete doplatit pÅ™edev&scaron;ím Vy. RozhodnÄ› tak tuto formu Å™e&scaron;ení nemohu  doporuÄ•it a budte urÄ•itÄ›
v tomto pÅ™ípadnÄ› i jiných pÅ™ípadech velmi  obezÅ™etná.   MIROSLAV ZEMANwww.bankovnipoplatky.com  
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